
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. december 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 437 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 437:  

”Ministeren bedes oplyse, hvilke drøftelser ministeren har haft med KL vedr. en mulig 

autorisation af SOSU-hjælpere – og KL’s indstilling hertil?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har løbende drøftelser med KL om tiltag på ældreom-

rådet, der kan være med til at løfte området. 

 

KL har til brug for besvarelseŶ af spørgsŵålet oplyst, at KL’s bestyrelse ikke for Ŷylig 
har taget stilling til spørgsmålet om autorisation af SOSU-hjælpere. 

 

 

Med venlig hilsen 
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